
Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 17. 10. 2014

Prítomní poslanci: 5 (R. Hollý  sa dostavil neskôr)
Neprítomní: 2
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha)

Rokovanie:

1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.15 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 
poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 
sa.
 

2. Starosta  za  zapisovateľku  určil   Marcelu  Síčovú,  za  overovateľov  zápisnice  Tomáša 
Ligasa a Jána Bukovca.

3. Starosta obce predniesol program rokovania:

Program (podľa pozvánky):
1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
2. Schválenie programu.
3. Kontrola plnenia uznesení OZ.
4. Informácia o rozpočtových opatreniach.
5. Monitorovacia správa.
6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ vo Fačkove.
7. Schválenie členstva v miestnej akčnej skupine (MAS) Raj. dolina.
8. Správa o prebiehajúcich projektoch a investíciách.
9. Dotácia – pridelené účelové prostriedky obci.
10. Rôzne.
11. Interpelácie.
12. Diskusia.
13. Záver.

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili.

3. Kontrola plnenia uznesení.  

Pri kontrole predchádzajúcich uznesení starosta konštatoval, že opäť zostáva jedno uznesenie, 
ktoré nebolo splnené, je ešte z OZ zo 7. 3. 2014 č. 3/2014 – oslovenie vlastníkov o odkúpenie 
pozemkov  u  Barošov  pod  komunikácie,  potom  použitie  rezervného  fondu  uznesenie 
č. 26/2014 – rekonštrukcia obecného rozhlasu a energetická hospodárnosť v ZŠ.

Návrh uznesenia OZ:
I. berie na vedomie

- prehľad plnenia uznesení

4. Informácia o     rozpočtových opatreniach  

Marcela Síčová informovala poslancov o rozpočtových opatreniach č. 3 – 9/2014, oboznámila 
ich s aktuálnou výškou rozpočtu a dôvodmi jeho úprav. Poslanci bez pripomienok tieto vzali 
na vedomie.
      
Návrh uznesenia OZ:

I. berie na vedomie
- informáciu o rozpočtových opatreniach č. 3-9/2014.
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5. Monitorovacia správa  

Síčová ďalej predniesla poslancom monitorovaciu správu o plnení programového rozpočtu 
k 30.6.2014. Poslanci túto správu po krátkej diskusii zobrali na vedomie.

Návrh uznesenia OZ:

I. berie na vedomie
- monitorovaciu správu o plnení programového rozpočtu k 30.6.2014.

6. Správa o      podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ vo Fačkove.  

Starosta  informoval  poslancov  o povinnosti  riaditeľky  ZŠ  a MŠ  predložiť  správu 
o podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti. Oznámil, že vyzve riaditeľky, aby túto správu 
predložili na budúce zastupiteľstvo. Následne sa na zasadanie dostavila riaditeľka základnej 
školy Mgr.  Rizmanová a prezentovala  správu o činnosti  ZŠ. Starosta nariadil  p.  riaditeľke 
doplniť správu o zhodnotenie samosprávou školy. 

Návrh uznesenia OZ:

Schvaľuje 
- správu o podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ vo Fačkove.

Hlasovanie:
ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Vlastimil Bielik
Tomáš Ligas

Ján Bukovec
Ing. Lukáš Baroš

Uznesenie BOLO schválené

7. Schválenie členstva v     miestnej akčnej skupine (MAS) Raj. dolina.  

Starosta  informoval  poslancov  o procese  založenia  MAS  Rajecká  dolina  a členstve  Obce 
Fačkov  v tejto  skupine.  Zoznámil  poslancov  s podmienkami  založenia  MAS  dostupnými 
informáciami z existujúcich MAS na Slovensku a ich činností

Návrh uznesenia OZ: 
Schvaľuje 
- vstup obce Fačkov do MAS Rajecká dolina ako zakladajúceho člena v zmysle zákona o OZ 

a predloženom návrhu stanov

Hlasovanie:
ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Vlastimil Bielik
Tomáš Ligas

Ján Bukovec
Ing. Lukáš Baroš

  Uznesenie BOLO schválené
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8.  Správa o     prebiehajúcich projektoch a     investíciách  

- Prítomná riaditeľka ZŠ Mgr. Rizmanová informovala poslancov o nadchádzajúcej 
aktivite v rámci projektu cezhraničnej spolupráce SR-ČR „Pomáhame chrániť 
prírodu“.

- Starosta oboznámil poslancov s výzvami v rámci projektu, ktoré sú zverejnené na 
webovej stránke obce,

- Zhodnotil projekt cezhraničnej spolupráce SR-ČR „Naučte nás, čo viete lepšie“,
- Informoval o nadchádzajúcej rekonštrukcii VO,

9. Dotácia – pridelené účelové prostriedky obci  

Starosta upovedomil poslancov o priznaní účelovo viazaných prostriedkov z Ministerstva 
financií SR vo výške 31.500,- Eur z čoho vyplýva, že o týchto prostriedkoch sa nebude 
rozhodovať, sú presne viazané na stanovený účel a 
.

10. Rôzne  

Starosta:
 požiadal poslancov o návrhy na prísediacich na súde,
 upozornil na podávanie žiadostí organizáciami na dotáciu z rozpočtu obce  
 ďalej požiadal o návrhy na člena MAS – poslanci súhlasili osloviť p. Ladislava Balvana,
 oslovil poslancov o návrhy na budúcoročné kalendáre,
 oznámil poslancom termín mimoriadneho zasadania OZ 13.11.2014,
 informoval o stretnutí so seniormi, ktoré je naplánované na 23.10.2014 o 15.00 h,
 poslanci  upozornili  starostu  na  neporiadok  –  nálety  pri  požiarnej  zbrojnici,  plot  na 

cintoríne od bytovky, že treba realizovať spomínanú strechu na vodárni na Potôčku.

11. Interpelácie  

Neboli vznesené žiadne interpelácie – otázky na starostu, HKO a prac. obce.

12. Diskusia  

 Bielik – kúrenie v budove č. 56 – hostinec Urbár – reklamovať u dodávateľa
            - vodojem zapísaný na LV – oprava strechy

13. Záver  

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 19.45 hod

Overovatelia zápisnice: Tomáš Ligas

                                       Ján Bukovec

Ing. Miroslav Mikula
                                                                                                                  starosta obce

Zapisovateľka:    Ing. Marcela Síčová           
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